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1.  FINANCIEN EN SUBSIDIES 

1.1.  Financieel verslag 2021 

Beatrijs bezorgde de financiële gegevens van het 2de semester 2021 voor de financieel 

directeur.  

Voor de volledigheid bevestigen de aanwezigen de goedkeuring van noodhulp voor Dokters van 

de Wereld (aanvraag via mail 18/12/2021 en via mail behandeld) aangezien dit niet eerder 

opgenomen werd in een verslag. 

Beatrijs bezorgde ook het definitief financieel overzicht 2021 aan de GROS-leden. Volgende 

vragen werden beantwoord: 

• Workshops Djapo voor de scholen: toevoegen in het overzicht dat het om aanbod uit 

2020 maar betaling in 2021 gaat. 

• Tussenkomst 4de pagina Van Hier Tot Ginder: betaling van Wereldwinkel aan GROS 

moet nog gebeuren voor 2020 en voor 2021 (onkostennota’s bezorgd op 14/12/2021). 

 

1.2.  Subsidieaanvragen 

• Aanvraag steun voor een lagere school in Burkina Faso (zie bijlage) 

Uitnodigen voor toelichting tijdens GROS + verwijzen naar website waar informatie over 

reglement en formulieren voor aanvraag te vinden zijn. 

• Vraag van Les Cajoutiers via mail 

Mail van Sofie te beantwoorden: elke vereniging kreeg mail met link naar nieuw reglement en 

formulieren. Marijke zal dit in 2022 opnieuw doen in april incl. vraag voor update 

contactgegevens. Subsidieaanvragen worden behandeld na de indiendata (in principe juni en 

oktober).  

In het antwoord nog meegeven dat er wel een link met Hoeilaart nodig is: misschien wil Luc 

Van Hecke daar wel voor instaan gezien zijn eerder engagement voor Les Cajoutiers? 

 

1.3.  Evaluatie subsidiereglement 

Werkgroep moet zich nog buigen over de evaluatie van het nieuwe subsidiereglement dat 

intussen een jaar in voege is. Carmen neemt initiatief voor samenkomst werkgroep. 

• Beatrijs informeerde een tijdje geleden naar vermelding in verslag GROS van 

goedkeuring uitbetaling schijf aan Wereldwinkel > suggestie van Marijke om in het 

reglement bij Wereldwinkel zin toe te voegen dat ze storting mogen verwachten 



wanneer er een schijf vanuit gemeente betaald werd (+ vb. bij 1ste bespreking van 

subsidieaanvragen ook telkens verslag en rekening van Wereldwinkel agenderen).   

 

2.  BELEIDSINFO EN ADVIEZEN 

2.1.  Beleidstoelichting en budget 2022  

Schepen Annelies sloot later aan bij deze vergadering en meldt:  

• Budget zoals voorzien in meerjarenplan ligt nog steeds vast voor volgende jaren en 

blijft voor GROS ongewijzigd. Het nieuwe lokaal bestuur zal al geïnstalleerd worden in 

november na de volgende gemeenteraadsverkiezingen. Vermoedelijk blijft het budget 

wel voor een volledig kalenderjaar voorzien.  

• Fijn dat de werkgroep FairTrade vorig jaar terug opgestart werd – hopelijk kan de  

boodschap rond en informatie over FairTrade terug meer uitgedragen worden nu er 

terug meer naar buiten getreden kan worden. Onder impuls van de werkgroep blijft er 

ook in de toekomst hopelijk ingezet worden op het informeren en sensibiliseren van de 

Hoeilanders rond het FairTrade-verhaal.  

• Annelies is daarom ook tevreden dat ze een aanvraag kreeg voor ondersteuning van 

een project: op één of andere manier moet de aanvrager toch ook informatie over de 

GROS gekregen hebben die hem aanzette om contact op te nemen. 

 

2.2.  Doendersbudget: feedback toelichting 12/01/2022  

(antwoord op advies + definitieve versie reglement wordt verwacht) 

De goedkeuring van het reglement in verband met het Doendersbudget staat op de agenda 

van de gemeenteraad van februari. Het afdelingshoofd meldde dat na goedkeuring ervan de 

definitieve versie van het reglement en het antwoord op de adviezen nog bezorgd zal worden.  

Informatie hierover zal gepubliceerd worden op de website met oproep naar voorstellen. 

 

2.3.  Adviesvraag erkenningsreglement verenigingen  

(voorstel reglement in bijlage bij agenda - advies te bezorgen voor 25/2) 

Rein bezorgde via mail al een aantal vragen, bedenkingen en suggesties bij de tekst. 

• Rein herhaalt de bezorgdheid rond uitsluiting verenigingen die niet enkel Nederlands als 

voertaal gebruiken en/of niet-Nederlandstaligen leden hebben > + als dit door de 

taalwetgeving al opgelegd wordt als bestuurlijke taal, dan hoeft dat eigenlijk niet nog 

een keer herhaald te worden? > voor verenigingen wordt het nu ook expliciet gevraagd 

• Soortgelijke opmerking rond vermelding van de nood aan een verzekering – is het aan 

de gemeente om dit af te dwingen? >> verenigingen die met vrijwilligers werken zijn 

dit verplicht op basis van de regelgeving daarrond en gemeente wil daar nog eens extra 

rond sensibiliseren. 

Na bespreking wordt besloten een positief advies te formuleren mits vermelding van volgende 

opmerkingen en suggesties: 

• Algemene opmerking en vraag: pas de tekst waar mogelijk aan zodat hij meer leesbaar 

wordt – sommige zinnen zijn echt té ‘ambtelijk’ opgesteld waardoor de 

verstaanbaarheid bemoeilijkt wordt. 

• Impact op verenigingen te bewaken gezien erkenningsvoorwaarden beperkt zijn en het 

zeker ook mogelijk is om beperkte link met Hoeilaart te hebben maar toch erkenning te 

krijgen > wat wordt effect op subsidie, gebruik infrastructuur,… voor ‘Hoeilaartse’ 

verenigingen? 

• Artikel 1: ofwel in 1ste zin het woord erkende schrappen, ofwel is 2de zin overbodig > 

lokaal bestuur wil erkende verenigingen ondersteunen maar voor ondersteuning dient 

een vereniging eerst erkend te worden >>> lokaal bestuur wil verenigingen 

ondersteunen. Om in aanmerking te komen, moeten verenigingen eerst erkend worden. 



• Artikel 3 – definitie Noord-Zuidvereniging: voorstel om ook ‘mensenrechtenbevordering’ 

toe te voegen aan de opsomming. 

• Artikel 3 onderaan: maatschappelijk ‘relevant’… kwetsbare term: wie en hoe bepalen 

wat relevant is? 

• Artikel 4 – punt 1: moet bijdragen aan… moet initiatief nemen om > lijkt dubbel op: 

suggestie om zin aan te passen 

• Artikel 4 – punt 1: tekst rond gebruik infrastructuur hoort in het 

infrastructuurreglement en niet in het erkenningsreglement + hiervoor zijn duidelijke 

criteria nodig om voorrang te bepalen en niet een opsomming van ‘mogelijke’ criteria + 

wordt dit geëvalueerd of beslist door raad en schepenen (is toch bevoegdheid van 

college?) ? 

• Artikel 4 - ‘tijdelijke verenigingen’: wat wordt daarmee eigenlijk bedoeld? Indien 

‘opstartend’ is dit duidelijkere omschrijving – anders verduidelijken wat bedoeld wordt 

en duidelijk stellen dat ze enkel voor die periode en/of voor dat specifiek project (ad 

hoc) erkend worden 

• Artikel 6 – 2de bullet: moeilijke verwoording (zie eerdere opmerking over gelijkaardige 

zin) > maak zinnen minder ‘ambtelijk’ 

• Artikel 9: suggestie > één jaar of de duur van hun tijdelijke werking >> kan ook meer 

of minder dan één jaar zijn in geval van tijdelijke vereniging 

o Opstartend kan na één jaar bekeken worden of erkenning blijft 

• Wat met verenigingen die nu al erkend zijn? Welke zijn dat? 

• Artikel 10: in plaats van ‘genieten van’ is beter ‘gebruik maken van’ 

ondersteuningsvormen 

• Artikel 11 – laatste zin: contact opnemen 

 

2.4.  Van GROS naar GRIS 

Anita suggereerde dit punt te agenderen met de vraag dat Carmen hierover een 

werkdocument voorziet. Carmen contacteerde ter voorbereiding (voorlopig tevergeefs) VVSG 

en ging online op zoek naar informatie. Daarom de vraag om vandaag van gedachten te 

wisselen rond argumenten die de basis voor een werkdocument en advies hierover kunnen 

vormen. Los van de administratieve punten die in een volgend stadium aan bod moeten 

komen, is er eerst een duidelijke visie nodig die bepaald wordt na overleg met de GROS-leden. 

Via het internet werden voorbeelden gevonden van gemeenten waar GROS de naam wijzigde 

naar ‘lokaal mondiaal beleid’, naar internationale ‘samenwerking’ en naar internationale 

‘solidariteit’. Zelf stelt Carmen zich onder meer vragen rond de keuze voor internationale 

‘samenwerking’ of ‘solidariteit’: beiden hebben toch een verschillende betekenis en kunnen ook 

een andere invulling krijgen. En hoe ver gaan we hiermee en wat is dan ‘internationaal’? 

Suggestie van Sandra om bij andere gemeenten te informeren waarom zij kiezen voor GROS 

of voor GRIS en waarom ze kiezen voor solidariteit of samenwerking.  

 

In het verleden was er zo ook sprake van ‘ontwikkelingshulp’ en vervolgens werd dat  

‘ontwikkelingssamenwerking’ en later mondiaal beleid >> ook daar duidelijke verschillen in. 

Bij het opstellen van de vernieuwde GROS-statuten werd daar een paar jaar geleden al over 

nagedacht bij het bepalen van de missie en de visie en het al dan niet kiezen voor GROS of 

raad voor lokaal mondiaal beleid. 

 

Aansluitend bij de bespreking GROS/GRIS en de invulling ervan, komt de bedenking dat de  

‘GROS’ lange tijd nodig had om de naamsbekendheid te krijgen die er vandaag is. Een vraag 

dus om zeker goed na te denken vooraleer de naam te wijzigen. 

 

De opvattingen rond de evolutie van ‘hulp’ naar ‘samenwerking’ en ‘solidariteit’ zoals Els 

Hertogen het verwoordt, zijn zeker goede argumenten om hier verder mee aan de slag te 



gaan. Daarbij niet alleen kijken naar het noord-zuid-verhaal maar verder gaan dan dat + 

welke landen komen daar dan voor in aanmerking? 

TO DO: Contacteren andere gemeenten, statuten ervan en rondvraag doen naar argumenten 

voor hun besluiten > afhankelijk daarvan missie en visie waar nodig ook bijsturen. 

 

 

3.  HOEILAART, FAIRTRADE GEMEENTE 

3.1.  Placemat: besluit ontwerp en drukwerk 

Rein overloopt even de evolutie in de ontwerpjes – versie 8 is vrij definitief. Hierbij volgen nog 

een aantal vragen en bedenkingen: 

• Nero heeft 2 sprieten  

• Tekst is in andere kleuren gezet voor verhogen leesbaarheid 

• Navragen om dit gebruikt mag worden: 

o Nero standbeeld (Marijke vraagt Stichting Sleen) 

o Felix Gin (Anita vraagt aan Peter Schneider) 

o ERC Hoeilaart (Sandra vraagt akkoord) en Gympies (Marijke vraagt) 

o Hoeilaart Bruist (Marijke vraagt RLE) 

• Bord Oxfam wereldwinkel: in huisstijlkleuren + logo toevoegen op chalet 

• Logo GROS kan op achterkant vermeld worden 

• Vlaggetje FT op kaastaart als het kan 

• In de tekst: gros@hoeilaart.be  

 

Verdeling: enkel aan Hoeilaartse verenigingen en horeca die FT-producten gebruikt? > via 

gros@hoeilaart.be of vb. afhalen in de wereldwinkel, in het GC + ook aanbieden aan klanten 

van wereldwinkel die het willen gebruiken bij een feestje?  

Zie ook verslag GROS 13/12 hierover > binnen werkgroep FairTrade afspraken over aanvragen 

en verdeling voor te stellen. 

 

• Sepia-druk: in eerste instantie niet in deze versie laten maken. 

• Liever niet online bestellen maar lokaal bevragen >> nog 2 extra prijzen op te vragen bij andere 

drukkerijen – offerte van de Drukkerij van Hoeilaart stuurde Marijke al door via mail. 

• Afbeelding kan later bruikbaar zijn voor andere toepassingen (vb. puzzel) 

 

3.2.  Info van de trekkersgroep 

Geen nieuws voorlopig - Anita wil de werkgroep zo snel mogelijk terug samenbrengen. 

 

Idee om handelaars die pakket kregen opnieuw te gaan bezoeken met vraag of ze interesse 

hebben om in de toekomst FT-producten aan te bieden aan klanten. 

Idee om vervolgens kaartje uit te brengen (vorm stratenplan waarvan al een keer voorbeeld 

getoond werd) waarop aangeduid wordt waar FT-producten verkocht en aangeboden worden. 

 

 

4.  INITIATIEVEN VOORJAAR 2022 

4.1.  Meifeesten: oproep suggesties, voorstellen en vraag samenwerking 

Evenementencoördinator Sam Vanderstraeten mailde op 11/2/2022 naar voorzitters van 

verenigingen en adviesraden meer informatie over de organisatie en het voorlopig programma 

van de meifeesten 2022. Op dinsdag 22 februari is er een overleg voor geïnteresseerden die er 

terecht kunnen met vragen, suggesties, uitgewerkte voorstellen. 

Opmerkingen en bedenkingen / vragen en suggesties: 
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• Waarom een volledig ander concept en invulling van het programma terwijl er toch ook 

een paar goeie elementen het programma van de meifeesten mee vorm gaven? Waar is 

de link met de raden en verenigingen die de voorbije jaren hun steentje bijdroegen en 

waarom komt de vraag tot samenwerking nu pas? Het programma lijkt al min of meer 

rond te zijn en zeker niet evident om erbij aan te sluiten. Waarom was er niet eerst een 

overleg zodat verschillende voorstellen samengebracht konden worden om vervolgens 

de puzzel te leggen?  

• GROS betreurt dat dit zo loopt en dat de raden en verenigingen echt wel vrij laat 

aangesproken werden terwijl er met een aantal duidelijk wel al over het programma 

overlegd werd. Tijdens het voorbije interradenoverleg (25/1) werd enkel gemeld dat 

Doendervolk stopt en er gedacht wordt aan een concept zoals bij de zomerbar maar dat 

dit verder uitgewerkt moest worden. Er was wel een oproep om suggesties te bezorgen 

maar geen concrete vraag of datum voor overleg gecommuniceerd. 

• Wereldwinkel heeft interesse voor samenwerking maar kan dit in deze korte tijdspanne 

niet bespreken met de vrijwilligers. Aangezien de informatie pas laat toekwam kan er 

(vermoedelijk) niemand deelnemen aan overleg op 22/2. Beatrijs neemt contact op met 

Sam en bezorgt al zeker volgende suggesties namens de wereldwinkel: 

o Fairtrade drank tijdens receptie voor nieuwe inwoners – Annelies bevestigt dat dit 

zeker de bedoeling blijft, net zoals er op dat moment FairTrade-kaastaart 

aangeboden wordt als proevertje 

o Bij scholencross mogelijks standje van wereldwinkel te voorzien – gemeente kan 

misschien blikje fairtrade-frisdrank en hapje (chips-chocolade) aanbieden aan de 

kinderen? 

Tijdens het weekend van de meifeesten is het ook wereld-FairTrade-dag maar het is 

voor de Wereldwinkel nog niet duidelijk wat Oxfam inplant dan. Mogelijks kan ook 

GROS daarmee nog iets doen. 

• Andere aanwezigen hadden nog niet de kans om dit binnen hun vereniging te bekijken 

maar kunnen zeker ook nog rechtstreeks contact nemen via evenementen@hoeilaart.be 

of deelnemen aan het overleg op 22/2. 

• Carmen ontving deze informatie niet. Marijke informeert bij Sam naar gegevens die hij 

gebruikte + bezorgt mail voor de zekerheid aan de GROS-leden. 

• Zoals het er nu naar uitziet, lijkt medewerking van de GROS niet te passen binnen het 

programma dat momenteel voorligt. Indien er komende dagen aanvulling of vraag komt 

waardoor het anders kan, terug te bekijken.  

Carmen zal namens GROS de infomail beantwoorden. 

4.2.  Initiatieven van en/of in samenwerking met GROS  

Zie hierboven: indien er initiatief mogelijk is in kader van meifeesten, terug te bekijken maar 

voorlopig geen deelname. 

4.3. Initiatieven van de partnerorganisaties 

• Wereld FT-dag op 8 mei: zie hoger (Beatrijs laat nog iets weten) 

• Rein (Viva Salud en Masereelfonds) is bezig met organisatie infoavond rond Congo en 

de situatie daar > een Nederlandse journaliste (waarover Rein het tijdens eerdere 

bijeenkomst al had) wil hierover komen spreken – programma wordt uitgewerkt: 

o Vraag aan Maryleen (Karl Bogaert) of zij eventueel willen meewerken en 

ervaring delen als kleine organisatie die daar zeker ook positieve bijdrage levert. 

o Datum hiervoor is nog te bepalen 

o Beatrijs meldt dat wereldwinkel ook wil meewerken aan organisatie – kan vb. 

een aantal producten uit Congo in de kijker zetten. 

• LEEF heeft datum geprikt eind mei voor organisatie concert maar mogelijks is het dan 

te druk voor Aletha en zal dit verschuiven naar najaar – meer info volgt 

o Kan eventueel gekoppeld worden aan wereldfeest/duurzame doendersdag?  

• Broederlijk Delen: koffiestop op de markt op 11 maart met pannenkoeken 

o Nog na te vragen of solidaire maaltijd doorgaat (Marijke denkt het niet) – 

Carmen contacteert Maryleen gezien timing voor Van Hier Ginder.  
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5.  VAN HIER TOT GINDER 

5.1.  Inhoud + planning editie maart 

• Broederlijk delen: campagne + foto koffiestop (vermelding omhalingen kerk) en 

eventueel andere activiteiten  

• Interview met Aletha over dekolonisatie 

• Boekbespreking Nadia Nsayi - ‘Dochter van de dekolonisatie’ ? 

• Pagina 4 voor de Wereldwinkel 

• Cijfers over 11.11.11. 

• Placemat  

• Als er nog plek is en bij wijze van illustratie: artikel van Rein over noodhulp dokters 

van de wereld >> in VHTG kan misschien ook een keer artikel over de 

werkzaamheden van de GROS en de subsidies die uitgekeerd worden 

Aub nog even nadenken over mogelijke thema’s! 

Timing:  

Artikels bij Carmen: uiterlijk weekend 12-13/3  

Miniredactie: maandag 21/3 - zo snel mogelijk naar drukker indien acties Broederlijk Delen 

Uiterlijk 28/3 naar drukkerij en verdeling rond 4/4  

 

 

6.  NIEUWS VAN EN VRAGEN AAN DE SCHEPEN 

Annelies verontschuldigde zich voor het later aansluiten en geeft woordje uitleg bij de 

gemeenteraadscommissie Mens die vandaag voor het eerst doorging. 

 

7.  VARIA  

7.1. Marijke miste de mail met contactgegevens Leo Van Hecke – Carmen stuurde vandaag 

info door 

7.2. Planning GROS maart: datum behouden ondanks korte termijn tussen 15/2 en 8/3 

• Gast aan tafel uitnodigen 

• Placemat definitief voorstel  

7.3. Uitnodiging paneldebat ontwikkelingssamenwerking en dekolonisatie in Tervuren (6 

maart) – zie mail Rein dd. 02/02/2022 (+ ook promotie voor tentoonstelling 

‘mensentuin’ in museum Tervuren) 

7.4. Info van Aletha ivm Week van de 4de pijler (14-19/03) – zie mail Marijke dd. 

10/02/2022 

7.5. Terug toevoegen van TO DO-lijst aan verslag vergadering  

7.6. Terugkoppeling interradenoverleg van 25/1 – Carmen geeft korte toelichting over de 

agenda: 

• Mobiliteit en veiligheid omgeving sport- en jeugdcentrum Koldam 

• Contactgegevens verenigingen 

• Gemeenschappelijke agendapunten - Uitwisselen agenda’s adviesraden 

• Werking van raden: verslagen kern en fora 

• Erkenningsreglement verenigingen en adviesvraag daarbij 

• Verlenging relancemaatregelen: gratis infrastructuur tot eind juni voor Hoeilaartse 

erkende verenigingen >> volgt hier nog communicatie naar verenigingen over? 

• Uitnodiging inspiratiemoment rond ‘werken met vrijwilligers’  

• Oproep suggesties en medewerking Meifeesten 

• Communiceren en informeren na het verdwijnen van weekblad De Serrist 

• Data volgende vergaderingen: 20 april en 13 september 

 

Volgende bijeenkomst(en):  

dinsdag 8 maart - dinsdag 19 april - maandag 23 mei - donderdag 23 juni 


